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Actualiteiten

eo Inde RWIZO is gesproken over de leedvergoeding voor zorgmedewerkers

die tijdens de eerste golf post-COVID hebben opgelopen. Financién is niet

akkoord en wilt de brief eerst langs de Raad van State laten gaan met het

verzoek om te kijken naar de redenatie achter de hoogte van het bedrag en

of hier precedentwerking van uit gaat. De brief staat aanstaande vrijdag wel

op de MR-agenda, (enkel het zorg-deel) met als oplegger de adviesaanvraag

aan de Raad van State.

o (D) Er wordt een woordvoeringslijn voorbereid en donderdag staat

er een overleg met de bonden gepland.

e Erzal een overleg in worden gepland met AEB

oo |
om te kijken wat

eventuele verbeterpunten zijn richting de CWIZO en Vierhoek.

e Maandag was er een haardvuursessie met de BWP en de BR-leden over (de

verbinding tussen) het IZA, GALA, WOZO en TAZ. Ter voorbereiding hierop is

afgelopen vrijdag een presentatie gemaakt.

eo Ter voorbereiding op de bespreking van het programmaplan TAZ in de MR

en de verzending hiervan naar de Kamer wordt er een woordvoeringslijn

opgesteld.
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Er zal met input varfgigen een tekstpassage worden opgenomen 5.1.2e

in een Kamerbrief van de directie Jeugd over gebruik van sectorplan Dir. Macro-£co. Viaagst. en

plus/TAZ voor zij-instromers in de jeugdzorg. Arbeidsmarkt

Programmaplan TAZ is de lijn in gegaan naar de CWIZO van volgende week

maandag. Welke MR is afhankelijk van of het nog langs de RWIZO moet. apni 2022

Woensdagmiddag en donderdag zalERERin Groningen zijn voor een

bijeenkomst van het Actieleernetwerk om koplopers te benomen.

We zijn meegegaan als ambtelijke ondersteuning naar de Rijksministerraad

voor de bespreking van het programma Nationaal Coérdinator Discriminatie

en Racisme. Dat gesprek verliep positief.

Op 12 oktober is er een commissiedebat over het IZA ingepland. Het

akkoord komt waarschijnlijk ook aan bod tijdens het commissiedebat over

de kabinetsreactie op het WRR-rapport op 29 september. Hiervoor zal

aandacht zijn in te voorbereiding en er zal geschakeld worden met het

kernteam IZA.

o (S) Het dossier zal morgen dossier naar de BWP worden gestuurd.

De vraag staat nog open wie binnen MEVA contactpersoon wordt

voor dit debat.

In de media zijn berichten verschenen over een aantal partijen die (nog)

niet mee ondertekenen, waaronder de LHV en de VNG. Inmiddels is bekend

geworden dat er woensdag geen tekenmoment zal plaatsvinden.

In het MT DGCZ zal worden gesproken over de uitvoering van het IZA,

inclusief de interne organisatie en beschikbare capaciteit.

Eris een gesprek geweest met de NFU en de FMS over het voornemen van

de MVWS om in te zetten op een regionale spreiding van de

opleidingsplaatsen voor medisch specialisten.

De voorzitter van het CBGV is benaderd door Nieuwsuur om mee te werken

aan een interview over de inzet van buitenlandse zorgverleners. MEVA staat

hier positief tegenover. Het voornemen zal nog wel via DCo aan de MLZS en

de MVWS gemeld worden [beiden zijn inmiddels akkoord].

Er is een memo en nota de lijn in gegaan over hoe de GGD’en kunnen

omgaan met de inzet van voormalige BIG-geregistreerden, nu de tijdelijke

COVID-regeling is opgeheven. Mogelijk zal de brief woensdag naar de

GGD’en gaan.

MEVA is n.a.v. signalen van gemeenten en zorgkantoren gevraagd welke

regelingen er zijn voor de bekostiging van Corona-initiatieven bij een

volgende crisis, hiermee doelend op de calamiteitenregeling. Bij navraag

bleken deze vragen voort te komen uit problemen met hoog ziekteverzuim.

De calamiteitenregeling is echter een crisisinstrument en niet bedoeld als

algemeen instrument.

Er zal een rondgang komen langs de MTDG's over de samenwerking tussen

de technische werkgroep beheersing zorguitgaven en de beleidsdirecties.

Dit zal in een mail namensjRag enEEE orden aangekondigd

EE
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De schriftelijke Kamervragen n.a.v. de ontwerpbegroting 2023 zullen op 30

september worden uitgezet. Dinsdag 4 oktober moeten de afstemde

antwoorden bij FEZ liggen, wat voor sommigen extra krap zal zijn vanwege

de sportdag. Er volgt nog een procesmail vanuit het f-cluster.

Volgende week Prinsjesdag en APB. Voor de APB nog afspraken maken in de apni 2022

afdelingen over beschikbaarheid/bereikbaarheid van medewerkers voor de

beantwoording van vragen.

Ter voorbereiding van de ABP is een factsheet aangeleverd werken in de

sors (EE en of er nog andere relevante factsheets zijn ter

voorbereiding op mogelijke vragen

Volgende week zal in het MT de conceptnota aan de BR over duurzame zorg

worden besproken; onder welke voorwaarden kan de codrdinatie van het

programma bij MEVA worden ondergebracht. De inzet is dat enkel de

codrdinatie bij MEVA ligt en dat de betrokken beleidsdirecties inhoudelijk

verantwoordelijk zijn.

Eris een kennismaking geweest met de nieuwe bestuurder van Extra Zorg

Samen. De kabinetsreactie op twee onderzoeken van AEF naar de Nationale

Zorgreserve kan mogelijk mee met geplande brief over pandemische

paraatheid

Update bestedingsplan 2022 / BUR

Het MT bespreekt een update van het bestedingsplan 2022 i.h.k.v. de BUR.

De vraag aan het MT is of het dit beeld herkent, welke versnellingsopties

het eventueel nog ziet, en hoe het wilt communiceren over deze

onderuitputting.

Het MT geeft aan dat de onderuitputting voor SectorplanPlus te wijten is

aan de verlate besluitvorming over het programma TAZ; hetzelfde geldt

voor imagocampagne. Er zal gekeken worden naar of de subsidie voor

SectorplanPlus kan worden opgehoogde aangezien RegioPlus heeft

aangegeven dat er sprake is van overtekening.

Het MT geeft aan scherp te gaan kijken naar onderzoeksgelden.

Tegelijkertijd zijn onderzoeken vaak de eerste voornemens die niet door

gaan wanneer er geprioriteerd moet worden, en zal er aandacht moeten

zijn dat er voldoende aandacht hiervoor blijft.

Het MT geeft aan dat voor de calamiteitenregeling de vraag is neergelegd

bij sociale partners om met plannen te komen in september. Daardoor was

al snel duidelijk dat het lastig zou worden om de middelen nog in 2023 weg

te zetten.

Het MT geeft aan dat het opstellen van een subsidieregeling voor het

landelijk actieplan zeggenschap en herstel lastiger bleek dan verwacht,

waardoor een kleiner deel dit jaar al kan worden uitbetaald.

Het MT vraagt om richting het bestedingsplan 2023 kunnen verkennen of

we ruimte kunnen creéren dat er niet gelijk een onderuitputting ontstaat

wanneer er enkele voornemens niet uitgevoerd kunnen worden.
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e Het MT stelt voor om alle posten in het bestedingsplan na te lopen om te 51.2

kijken voor welke we OVA ontvangen. Bij bespreking van het bestedingsplan =5T 5500"0%raaast. en

zal een voorstel worden gedaan voor hoe we kunnen omgaan met de OVA,  Arbeidsmarkt

eo Het MT geeft aan dat de onderuitputting in grote lijnen twee oorzaken

kent:

o Het deprioriteren van ong. 30 min. t.b.v. de post-COVID regeling,

Datum

13 september 2022

die nu vertraagd blijkt.

o De overgangsfase tussen twee kabinetten.

Terugkoppeling directiebijeenkomst
eo Het MT blikt terug op directiebijeenkomst, waarbij o.a. is gesproken over:

o waar de ruimte ligt om de rol van de verzekeraar sterker naar voren

te brengen.

o hoe MEVA terug zou kunnen naar een meer adviserende rol richting

de kolommen.

eo Het MT geeft aan dat het goed is dat het gesprek word gevoerd over

waarom we doen wat we doen.

Notitie integrale aansturing MEVA

e Het MT bespreekt een canceptnotitie voor de BR met een voorstel om de

aansturing van MEVA bij één BR-lid te beleggen. Deze nota zal maandag 1

september me orden besproken

eo Het MT spreekt af dat het schriftelijk tekstsuggesties zal doorgeven aan

die woensdag een laatste versie zal afstemmen metfiFLSen
_

g EE

Uitvraag uitwerking prioriteiten jaarplan 2023

e Het MT wordt gevraagd of het format voor het uitwerken van de

beleidsprioriteiten van vorig jaar ook dit jaar weer kan worden gebruikt

voor het jaarplan. Het MT stemt hiermee in
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